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 Záznam z rokovania Komisie na ochranu verejného poriadku, životného 

prostredia a výstavby pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Košice-

Dargovských hrdinov zo dňa 29.05.2023 

(spoločné rokovanie s ostatnými komisiami) 
 

Prítomní: - poslanci MiZ a členovia komisie:  Mgr. Marek Štefanisko (predseda) 

                          OVPŽPaV                                       MUDr. Ján Sekáč, MBA  

Ing. Matúš Novák, PhD. 

Ing.Vladislav Stanko, DPA, MBA., LL.M. 

Roland Georgiev  

Daniel Magula 

                                                                                         

- členovia a tajomníci ostatných komisií 

 

- za MÚ:  PhDr. Dominik Babušík (starosta) 

     PhDr. Peter Derevjaník, PhD. (prednosta) 

     Ing. Mgr. Martin Farkašovský (kontrolór MČ) 

                                        Ľubomír Senčák (OŽPVaPČ)  

                                        PhDr. Erik Stiborek (OŽPVaPČ) 

 

 

Program: 

 

Spoločné rokovanie komisií 

 

1. Otvorenie 

2. Záverečný účet a rozbor rozpočtového hospodárenia MČ KE-DH za rok 2023 

3. Rozpočet MČ KE-DH na rok 2024 – II. zmena – návrh 

 

Samostatné rokovanie komisie OVPŽPaV 

 

4. Hodnotiaca správa o participatívnom rozpočte MČ KE-DH za rok 2023 a priebeh 

aktuálneho ročníka 2024 – ústna informácia  

5. Stav prípravy projektov výstavby ihrísk K-park a Lidl Čistinka – ústna informácia 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

K bodu 1/  

 

Spoločné rokovanie komisií pri MiZ MČ Košice-DH otvoril starosta PhDr. Dominik Babušík 

a odovzdal slovo vedúcemu finančného oddelenia, Ing. Marekovi Antošovi, ktorého požiadal 

o uvedenie bodu č. 2. 

  

K bodu 2/ 

 

Ing. Marek Antoš – informoval prítomných o základných parametroch záverečného účtu za 

rok 2023 (6 zmien programového rozpočtu za rok 2023, kľúčovým bolo použitie celého 

rezervného fondu na splatenie záväzkov MČ voči ŠFRB, MČ sa následne začala úspešne 

uchádzať o získavanie finančných prostriedkov z externých zdrojov). 
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K bodu 3/ 

 

PhDr. Dominik Babušík – doplnil informáciu o plánovaných investíciách na rok 2024 –  

 

- dotácia z KSK na doplnenie defibrilátorov na území MČ, 

- spolufinancovanie projektu kybernetickej bezpečnosti, 

- nákup a inštalácia 2 kusov bezpečnostných kamier, 

- výdavky spojené s výstavbou ihrísk Lidl Čistinka a K-park, 

- výdavky na obnovu parkovacích čiar, 

- výdavky na výstavbu parkoviska pri Poliklinike Východ, 

- výdavky na prípravu pozemku vo vlastníctve MČ pre účely potenciálnej výstavby 

parkovacích miest na tomto pozemku, 

- výdavky na spolufinancovanie výmeny umelého trávnika na multifunkčnom ihrisku v areáli 

ZŠ Fábryho 44, 

- výdavky na zastrešenie pódia v parku Bašťovanského, 

- výdavky na vybudovanie nového podložia pod stojiskom kontajnerov na Benadovej ulici č. 

1, 

- výdavky spojené so zamestnaním ďalších opatrovateliek, 

- výdavky na vybudovanie petangového ihriska v priestoroch denného centra MČ na 

Jegorovovom námestí, 

- výdavky na oplotenie detských ihrísk na Buzuluckej, Kurskej a Charkovskej ulici, 

- výdavky na prenájom garážového priestoru pre účely skladovania náradia, nástrojov 

a materiálu MČ. 

 

Ing. Roman Križalkovič – informoval sa o možnosti zapojenia sa do plánovanej výzvy MIRRI 

SR na nákup bezpečnostných kamier. 

 

PhDr. Dominik Babušík – odpovedal, že zástupcovia MČ boli prítomní na informačnom 

stretnutí k tejto výzve, možnosť zapojenia sa aktuálne vyhodnocujeme z dôvodu 

nevyhnutnosti zabezpečenia množstva špecifických doplnkových technických riešení 

súvisiacich s inštaláciou a fungovaním kamier. 

 

Ing. Roman Križalkovič – opýtal sa, aké boli doposiaľ výdavky MČ súvisiace s vypracovaním 

projektu kybernetickej bezpečnosti. 

 

Ing. Marek Antoš – uviedol, že ide o sumu 4440 €, pričom táto suma zahŕňa odmenu 

spoločnosti, ktorá vypracovala podanie žiadosti o získanie finančných prostriedkov 

z predmetnej výzvy, na dodanie samotného projektu kybernetickej bezpečnosti prebehne 

súťaž. 

 

Ing. Marcel Jevický – opýtal sa, kde pribudnú nové parkovacie miesta. 

 

Ing. Marek Antoš – odpovedal, že pri Poliklinike Východ v zmysle projektovej dokumentácie 

a v rámci pozemku vo vlastníctve MČ na základe pripravovanej štúdie realizovateľnosti. 

 

 

Následne sa jednotlivé komisie rozdelili a pokračovali v samostatných rokovaniach.  
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K bodu 4/ 

 

PhDr. Erik Stiborek – uviedol, že aktuálne sa pripravuje komplexný materiál – Hodnotiaca 

správa k participatívnemu rozpočtu 2023/2024, ktorý bude predložený už na nasledujúcom 

zasadnutí miestnej rady, 

- v rámci aktuálneho ročníka zatiaľ prebiehajú procesy vedúce 

k príprave realizácie víťazných projektov. 

 

K bodu 5/ 

 

PhDr. Erik Stiborek – v aktuálnom štádiu je takmer sfinalizovaná dokumentácia pre obe 

ihriská k podaniu žiadosti o stavebné povolenie na príslušnom stavebnom úrade, poslednou 

súčasťou dokumentácie je nájomná zmluva o prenájme pozemkov pod predmetnými 

ihriskami, o ktorej budú rozhodovať uznesením poslanci Mestského zastupiteľstva mesta 

Košice na svojom júnovom zasadnutí. 

 

K bodu 6/ 

 

MUDr. Ján Sekáč, MBA – navrhol, či by vzhľadom na problémy pri realizácii aktuálnej 

kosby na území MČ existovala možnosť uzavretia individuálnych dohôd na čiastočné kosenie 

vybraných lokalít v MČ. 

 

PhDr. Dominik Babušík – vysvetlil, že kosiť môžu iba osoby so špecifickou kvalifikáciou 

a certifikátmi, s poistením proti spôsobeniu škôd a inými odbornými náležitosťami, preto je 

náročné nájsť vhodných jednotlivcov alebo spoločnosť zabezpečujúcu kosbu, hrabanie 

a zároveň odvoz pohrabanej trávy. 

 

Mgr. Marek Štefanisko – opýtal sa na stav objednávky č. 2023137 - Realizácia prác v rámci 

zákazky" Opravy schodov MČ Košice-Dargovských hrdinov v roku 2023-2024. 

 

Ľubomír Senčák – vysvetlil, že prebehlo stretnutie MČ so zhotoviteľom, ktorý navrhol 

alternatívny technický systém realizácie schodov z monolitických blokov, pričom ide 

o spôsob, ktorý po realizácii prinesie dlhšiu trvácnosť vybudovaných schodov a ich vyššiu 

kvalitu. MČ s týmto riešením súhlasila a začiatok rekonštrukcie prvých schodísk by mal 

nastať v pondelok 3.6.2024. 

 

Mgr. Marek Štefanisko – opýtal sa na situáciu súvisiacu s narúšaním verejného poriadku pri 

detskom ihrisku na Charkovskej ulici č. 1 nad Latoricou. 

 

Ľubomír Senčák – uviedol, že MČ zorganizovala stretnutie priamo na problémovom mieste 

s tamojšími obyvateľmi a so zástupcami SMsZ, ktorí prisľúbili zabezpečenie orezov za 

účelom sprehľadnenia priestoru. MČ zároveň upozornila majiteľa problémovej prevádzky na 

dodržiavanie otváracích hodín a o pravidelnejšie hliadkovanie na tomto mieste požiadala aj 

mestskú políciu. 

 

Mgr. Marek Štefanisko – informoval sa o možnosti výstavby chodníka na mieste vychodenej 

cestičky na Fábryho ulici (na základe predložených fotografií). 

 

Ľubomír Senčák – vysvetlil, že za účelom takejto výstavby by musela byť obstaraná 

projektová dokumentácia a následne by mohla prebehnúť samotná výstavba chodníka za 
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splnenia všetkých technických podmienok (nevyhnutná šírka, sklony, nábehy pre nevidiacich, 

osvetlenie a pod.), čo by znamenalo vyčlenenie potrebného objemu rozpočtových 

prostriedkov. 

 

Mgr. Marek Štefanisko – opýtal sa na činnosť hliadky MOaPS (plán práce, miesta 

hliadkovania). 

 

PhDr. Erik Stiborek – uviedol, že hliadka pracuje na základe opakujúceho sa týždňového  

harmonogramu prác, jej členovia každý deň hliadkujú v inom obvode na území MČ, vždy 

s osobitným zameraním sa na vybrané problémové lokality. 

 

Mgr. Marek Štefanisko – opýtal sa, akým spôsobom prebieha kontrola stavu verejného 

osvetlenia zo strany MČ. 

 

PhDr. Erik Stiborek – odpovedal, že okrem operatívneho hlásenia porúch verejného 

osvetlenia sa komplexné kontroly verejného osvetlenia zo strany MČ dejú na pravidelnej, 

spravidla polročnej báze, pričom posledná sa udiala v októbri 2023. Najbližšia kontrola sa má 

uskutočniť za prítomnosti zástupcu príslušného zodpovedného oddelenia MMK. 

 

 

K bodu 7/ 

 

Na záver Mgr. Marek Štefanisko poďakoval zúčastneným za aktívnu účasť.  

 

 

 

 

 

Záznam zapísal:  PhDr. Erik Stiborek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

          

         Mgr. Marek Štefanisko, v.r. 

         predseda komisie 

 

 

 

 

Košice 31.05.2024 
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